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ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΕΙΣ
Η δεύτερη κλίση περιλαμβάνει ονόματα:
· αρσενικά και θηλυκά σε: -ος
· ουδέτερα σε: -ον 
· Τα αρσενικά και τα θηλυκά της β' κλίσης έχουν τις ίδιες καταλήξεις στον ενικό και στον πληθυντικό.
· Τα ουδέτερα σχηματίζουν στον ενικό και στον πληθυντικό τρεις πτώσεις όμοιες: την ονομαστική, την αιτιατική και την κλητική.
ΑΡΣΕΝΙΚΑ ΚΑΙ ΘΗΛΥΚΑ Β΄ ΚΛΙΣΗΣ

· Τα οξύτονα (αυτά που τονίζονται στη λήγουσα) και τα παροξύτονα ή προπερισπώμενα (αυτά που τονίζονται στην παραλήγουσα) διατηρούν τον τόνο τους σε όλες τις πτώσεις στην ίδια συλλαβή, 
π.χ. θεός, ὁδός, λόγος, νῆσος
 

· Τα προπαροξύτονα (αυτά που τονίζονται στην προπαραλήγουσα) στη γενική και δοτική του ενικού και στη γενική, τη δοτική και την αιτιατική του πληθυντικού κατεβάζουν τον τόνο στην παραλήγουσα 
π.χ. ἄνθρωπος,  κάμηλος
 

ΟΥΔΕΤΕΡΑ Β΄ ΚΛΙΣΗΣ

· Η κατάληξη -α των ουδετέρων είναι βραχύχρονη.
· Τα οξύτονα (αυτά που τονίζονται στη λήγουσα) και τα παροξύτονα (αυτά που τονίζονται στην παραλήγουσα) διατηρούν τον τόνο τους σε όλες τις πτώσεις στην ίδια συλλαβή, 
π.χ. φυτόν, δῶρον
 

· Τα προπαροξύτονα (αυτά που τονίζονται στην προπαραλήγουσα) στη γενική και δοτική του ενικού και πληθυντικού κατεβάζουν τον τόνο στην παραλήγουσα 
π.χ. μυστήριον
